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EXCELLENT AND COSY 3 BEDROOM HOUSE NEAR THE SEA IN AGIOS TYXONAS

ID: 76780

Building Year: 2003

Area mp²: 150

Bathrooms: 2

Bedrooms: 3

Garage: 1

Price in euro: 350000

Type: Дом
Location: Agios Tychonas - Лимассол
Stage: Завершено

Features:
Кондиционирование воздуха, Балкон, Барбекю, Постельные принадлежности, Кабельное ТВ,
Cheated floor, Очистка после выхода, Кофейник, Коммунальный бассейн, детская кроватка,
Electricity, Поклонник, Холодильник, Меблирована, Garage, Сад, гриль, Обогрев, Вид на горы,
Кухня открытого плана, Собственный бассейн, Спутниковое телевидение, Вид на море,
Сигнализация, Отдельная кухня, Солнечные батареи, Накопительные нагреватели, Веранда,
Water, Wi-Fi,

Description

Semidetached house 3 bedrooms located in the area of Agios Tyxonas near Armonia beach. House
is a part of a complex, it has 3 bedrooms, one master bedroom en-suite, another two bedrooms
which share common bathroom. Ther is a separate kitchen with an exit to the nice veranda and
backyard. There is a parking place.

Comfort living area with veranda in a front of a house, guest WC. House has solar panels, storage
heaters.

Area of a house-150m2

Plot area- 350m2

Map

https://realestatecyprus.ru/ru/property-type/house/
https://realestatecyprus.ru/ru/property-location/agios-tychonas/
https://realestatecyprus.ru/ru/property-location/limassol/
https://realestatecyprus.ru/ru/Building%20Stage/completed/
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